

The Manning Innovation Achievement Awards

ERNEST C. MANNING AWARDS FOUNDATION

Outstanding senior innovation projects. Eight projects will each receive a \$500 cash award. Four of these Manning Innovation Achievement Award winners will also be announced as winners of \$4,000 Manning Young Canadian Innovation Awards (to be presented at a later date).

University of Ottawa Undergraduate Research Scholarship Award

UNIVERSITY OF OTTAWA

An outstanding senior project by a finalist (or finalists) in grade 12 (Secondary V, CÉGEP I or CÉGEP II in Québec) who is considering attending the Faculty of Science, University of Ottawa in September 2005. In the case of a team project, each finalist will be eligible to receive a scholarship.

The recipient will work with scientists and take part in important scientific discoveries during two consecutive summers. In the summer of 2005 – preceding the first year of studies in an undergraduate program at the Faculty of Science, University of Ottawa – the recipient will earn \$3,000 as a research assistant to one of the world-class professors. If the recipient is successful in his/her first year of studies, the research experience will be extended to a second summer in 2006, during which he/she will earn \$5,000.

Les Prix Manning en innovation

ERNEST C. MANNING AWARDS FOUNDATION

Projets exceptionnels en innovation (senior). Huit projets recevront un prix de 500 \$ chacun. Quatre gagnants de prix Manning de mérite en innovation seront annoncés comme gagnants des prix Manning de 4 000 \$ aux jeunes Canadiens (à être présentés à une date ultérieure).

Bourse de recherche de premier cycle de l'Université d'Ottawa

UNIVERSITÉ D'OTTAWA

La bourse est remise à un projet des plus méritants conçu par un finaliste ou des finalistes de 12^e année (5^e secondaire, CÉGEP I ou CÉGEP II au Québec) qui considèrent poursuivre leurs études à la Faculté des sciences de l'Université d'Ottawa en septembre 2005. Si le projet gagnant est conçu par une équipe, chaque finaliste sera admissible à recevoir une bourse.

Le récipiendaire travaillera sous l'égide de scientifiques et participera à des découvertes scientifiques importantes pendant deux stages d'été consécutifs. Au cours de l'été 2005 précédant sa première année d'études dans un programme de premier cycle à la Faculté des sciences de l'Université d'Ottawa, le récipiendaire gagnera 3 000 \$ en tant que chercheur pour un des professeurs de classe mondiale. Si le récipiendaire réussit sa première année d'études, l'expérience de recherche sera prolongée durant l'été suivant, et il gagnera 5 000 \$.

Division Awards

Honourable Mention – Automotive

AUTO21

\$100 cash & certificate

Honourable Mention – Biotechnology

RX&D CANADA'S RESEARCH-BASED
PHARMACEUTICAL COMPANIES

\$100 cash & certificate

Honourable Mention – Earth & Environmental Sciences

PETRO-CANADA

\$100 cash & certificate

Honourable Mention – Engineering & Computing Sciences

INTEL OF CANADA LTD.

\$100 cash & certificate

Honourable Mention – Health Sciences

CANADIAN INSTITUTES OF HEALTH RESEARCH

\$100 cash & certificate

Honourable Mention – Life Sciences

YOUTH SCIENCE FOUNDATION CANADA

\$100 cash & certificate

Honourable Mention – Physical & Mathematical Sciences

ENCANA CORPORATION

\$100 cash & certificate

Bronze Medal – Automotive

AUTO21

Medal, \$300 cash & certificate

Bronze Medal – Biotechnology

RX&D CANADA'S RESEARCH-BASED
PHARMACEUTICAL COMPANIES

Medal, \$300 cash & certificate

Prix de divisions

Mention honorable – Technologie automobile

AUTO21

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Mention honorable – Biotechnologie

LES COMPAGNIES DE RECHERCHE
PHARMACEUTIQUE DU CANADA (RX&D)

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Mention honorable – Sciences de la terre et de l'environnement

PETRO-CANADA

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Mention honorable – Génie et sciences de l'informatique

INTEL OF CANADA LTD.

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Mention honorable – Sciences de la santé

INSTITUTS DE RECHERCHE EN SANTÉ
DU CANADA

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Mention honorable – Sciences de la vie

FONDATION SCIENCES JEUNESSE CANADA

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Mention honorable – Sciences physiques et des mathématiques

ENCANA CORPORATION

En argent comptant 100 \$ et un certificat

Médaille de bronze – Technologie automobile

AUTO21

Médaille, argent comptant 300 \$ et
un certificat